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Blindleia CK
Deltakere
Ikke til stede

:
:

Anette, Trude, Annar, Frode, Richard, Steinar, Gro Berit
Jarl

Sted : Hotel Norge Lillesand

Prosjekt : Styremøte – Ref nr.3
Date : 15.05.2023, kl. 19.00 – 21.00
Referat : Frode M Skjerli

Sak Beskrivelse Vedtak Når Ansvarlig
1 Gjennomgang av møteref fra sist styre

Ingen kommentar

Saker til oppfølging

Gautefall tur
Ikke sendt ut noe enda. Annar sjekker
om det er mulig å gjøre betalinger via
Spond. Deretter legges påmelding ut.

Turen til Gran Canaria / Albir
På Kick off ble det diskutert om vi skulle
sykle til Hovden 2024 med treningstur
til Albir i forkant av dette. Muligens det
kan ordnes noe støtte til dette slik at
flest mulig kan være med og kunne
trene seg opp mot å kunne være med
på 6.59 til Hovden. Dette bør kunne
være gjennomførbart for flest mulig.

En tur til Gran Canaria kan også være
aktuelt. Det blir isåfall før årsskiftet

Steinar legger ut noe informasjon om
Gran Canaria tur.

Annar

Steinar

2 Ny sag til MTB
Etterspurt midler til å anskaffe en ny sag
til MTB

Det finnes allerede tilgang til
sag og vi ser ikke behov for å
utvide med flere

Steinar
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Sak Beskrivelse Vedtak Når Ansvarlig
Steinar sender svar til
innsender

3 Sosiale Medier
Alle oppfordres til å fortsette å sende
inn bilder som kan brukes til publisering
på Instagram og eventuelt andre
plattformer slik at vi kan bli så synlige
som mulig. Sendes til Frode

Alle

4 Afterbike etter Birkenesrunden

Gro Berit booker inn plass til at vi kan ha
en felles samling på Sjøbua. Klokken
16.00, søndag 18. juni

Frode legger ut arrangement på Spond
etter at bestilling er bekreftet.

BCK dekker en rett, mens
drikke må dekkes av den
enkelte Gro Berit

Frode

5 Økonomigjennomgang
Ikke noe spesielt å bemerke. Det må
legges inn et budsjett i Visma.

Trude

6 Status KM
Datoene for KM er satt. Dersom KM
tempo skal ligge åpent for alle så må det
legges inn på eqtiming. Annar kan legge
inn.
Det skal være sendt inn søknad og det
kommer melding når vegvesenet har
behandlet denne.
Det må organiseres vakter til KM rittene.
Til KM landevei kan vi vurdere å bruke
godkjente vakter på motorsykkel.
Steinar kontakter vegvesenet og
kontrollerer status på søknaden.

Steinar

7 BCK Elite
Det mangler en innbetaling, men det
kommer inn 90.000 og den samme
summen vil komme inn neste år.
Neste satsning er på NM i juni og
deretter er det ritt i august. Til NM er
det ønskelig å ta med telt og noen
sponsorer ønsker å vise seg frem der.
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